1.C.J, Communioué No. 53/6
oo (Uncfficial)

The fOllOWlng information from the Registry of ths International
Court of Justice has been communicataed to the Press:

The International Court of Justice held this morning (March 27th,
1953) a public hearing during which Mr. J, 2. S, Fawcctt completed the
British argument in the Ambatieclos case (Greece v, United Kingdom).

At the end of the hearing, Mr, W, V. J, Evans, Agent of the
United Kingdom Government, expressed the thanks of his Government for
the condolences of the Court on the occasion of the death of H,LI,
{ueen Mary.

The Court will now proceed to hear the oral replies of both
Parties, At the next sitting, which will be held on March 28th at
16,30 a.m,, the repreSentqtlvos of the Hellenic Government w1ll be
called upon first.

The Hague, March 27th, 1953,

¢ I,J, ' Communiqué No, 53/6
(Non-officiel)

les renseignements suivants, émanant du Greffe de la Cour
internationale ds Justice, ont €été mis & la dispesition de la presse:

La Cour international . de Justice a tenu ce matin (27 mars 1953)
une audience en l'affaire Ambatislos (Gréce c¢. Royaume-Uni), ou cours
de laguelles Mr, J. E, S, Fawcett » terminé 1'exposé de la thése
britannique,

4 1la fin de 1l'audience My, W. V, J. Evans, Agent du Gouvernement
du Royaums-Uni, a exprimé-i la Cour les remerciements de son
Gouvernement pour les condoléances de la Cour & ltoccasion de la mort
de lo HReine lary. '

La Cour entendra maintensnt les répliques orales des deux parties
en cause., Lors de la prochaine aundience, qul a $té fixée au 28 mars
4 10 h, 30, la parole sera donnée en premier lieu aux représentants du
Gouvernsment hellénique, '

La Haye, le 27 mars 1953,






